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 Protokół nr 60/2023 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 
Powiatu i Przestrzegania Prawa 

które odbyło się w czwartek 23 listopada 2023 r. 
        w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie  
 
W posiedzeniu uczestniczyło 8 Radnych. Nieobecny Radny Witold Opielewicz 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
W obradach uczestniczyły także: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak. 
2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 
3. Naczelnik Wydziału Komunikacji Mikołaj Kazimierczak. 
4. Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Marek 

Matuszewski. 
 
Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 9.30. 
Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności 
stwierdził wymagane quorum.  
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  
Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w 

razie odstąpienia od usunięcia pojazdów obowiązujących w 2024 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu 

śremskiego na 2023 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej. 

7. Informacja o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 
Ad 2. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 
protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji? 
 
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w wyniku którego protokół nr 59/2023 
z dnia 26 października 2023 r. został przyjęty (8 głosów za). 
                                           
Ad 3.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do punktu porządku 
dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów 
powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdów w roku 2024. 

Mikołaj Kazimierczak Naczelnik Wydziału Komunikacji omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za) projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz 
wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdów w roku 2024. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 
Ad 4. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2023 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Emil Majsner poprosił o rozwinięcie i uszczegółowienie tematów zmian w 
starostwie powiatowym dotyczących pkt. 80116, 80117, 80120, 80152, 85404.  
Zapytał czy w dniu 11.11. br. została zorganizowana defilada Zespołu Szkół Technicznych 
w Śremie na którą przeznaczono kwotę 6.800 zł.  
Zapytał również czy powiat tylko udziela pomocy finansowej dla gminy Śrem w kwocie 
20.000 zł czy będzie miał wpływ na podejmowane decyzje.  
 
Starosta Zenon Jahns odpowiedział, że Burmistrz Śremu wystąpił o częściowe 
sfinansowanie wynajmu elementów iluminacji świątecznych. Całkowity koszt to 111.000 zł, 
a powiat przeznaczy na ten cel 20.000 zł bez dodatkowej ingerencji w działania gminy. Na 
kolejne pytanie odpowiedział, że defilada Zespołu Szkół Technicznych w Śremie odbywa 
się co roku we wrześniu i jest związana z mianowaniem na wyższe stopnie klas 
mundurowych. Połączona jest ona z wstąpieniem do korpusu kadetów uczniów klas 
pierwszych. Jeżeli chodzi o kwotę, która została przeznaczona na ten cel to wynika ona z 
wniosku złożonego prze szkołę.    
 
Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że zmiany w pkt. wskazanych przez 
pana Radnego wynikają z wniosku dot. dotacji, które prowadzi Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Promocji Powiatu. Ma to na celu dostosowanie planu do potrzeb, które są 
związane z konkretnym rozdziałem i ma to wpływ w danym rozdziale jaka to jest szkoła.   
 
Radni nie zgłosili więcej pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 

Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 

Finansową powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała, że 
zmiany w WPF dotyczą dostosowania wartości prognozy na rok 2023 do kwot dochodów i 
wydatków budżetu powiatu na rok 2023 po wszystkich zmianach, które się dokonały w 
okresie od dnia 27 października 2023 r. do dnia 24 listopada 2023 r. Pełen zakres zmian 
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obrazuje załącznik nr 1 i 2. Dodała, że w załączniku nr 2 dotyczącym przedsięwzięć 
wieloletnich dokonano zmian w przedsięwzięciu pn. „ Program kompleksowego wsparcia 
dla rodzin - Za życiem – Realizacja zadań wiodącego ośrodka koordynacyjno -
rehabilitacyjno – opiekuńczego w powiecie,  w roku 2024 poprzez zwiększenie nakładów o 
500 zł wynikających z odsetek bankowych realizowanych przez Poradnie Psychologiczno-
Pedagogiczną w Śremie. 
 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
 
Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 
Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 
porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Śrem 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej (dofinansowanie wynajmu iluminacji 
świątecznych kwota 20.000 zł). 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Marcin Szydłowski powiedział, że cieszy go udzielenie gminie Śrem pomocy 
finansowej na ten cel, ponieważ obserwuje wiele samorządów gdzie z uwagi na wysokie 
ceny energii elektrycznej muszą ograniczyć ich ilość. Dlatego popiera decyzję pana 
Starosty. 
 
Radny Wojciech Zajler zapytał czy tylko stara część miasta zostanie udekorowana. Dodał, 
że docierają do niego głosy mieszkańców osiedla Jeziorany, że chcieliby aby ta część 
miasta została również udekorowana. Dlatego, że zazwyczaj w starej części miasta 
skupiały się iluminacje świetlne może dobrze byłoby zasugerować to Burmistrzowi Śremu.  
 
Starosta Zenon Jahns odpowiedział, że jest przekonany o tym iż pan Burmistrz nie 
pominie osiedla Jeziorany.  
 
Radni nie zgłosili więcej pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie (8 głosów za) projekt uchwały w sprawie 
udzielenia Gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji celowej. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Ad 7.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa poprosił o przedstawienie Informacji o 
gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi w 2023 roku. Informacja stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 

Marek Matuszewski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami przedstawił informację. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Emil Majsner zapytał czy umowy komercyjne są waloryzowane o inflację. Jeśli tak 
to co jaki okres czasu są naliczane. 
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Marek Matuszewski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami odpowiedział, że co roku aktualizowana jest stawka o wskaźnik 
wzrostu cen i usług. W bieżącym  roku wskaźnik ten wynosił 14% co skutkowało dużym 
wzrostem umów najmu.  
 
Radni nie zabrali więcej głosów.  
                                            
Ad 8. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 
punkcie porządku obrad?  
 
Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan 
Zbigniew Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 955. 
 
 
Protokołowała  
Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  
 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 
 

Zbigniew Hoffa  


